



Dr. Wilfred Wong
President and Executive Director
Sands China Ltd.

Dr. Wilfred Wong joined Sands China Ltd., a subsidiary of Las Vegas Sands Corp., in November 2015 as its President and Executive Director. He has over 40 years of extensive hands-on management and business development experience in both property development and construction business sector for a number of Hong Kong listed companies. He recently served as Chairman and CEO of Hsin Chong Construction Group. Dr. Wong was also a member of the Hong Kong Basic Law Consultative Committee; member of the Preliminary Working Committee and subsequently the Preparatory Committee responsible for establishing the Hong Kong Special Administrative Region. Dr. Wong was also elected a member of the National People's Congress of the People's Republic of China for 15 years from 1997 to 2012. He is currently the Chairman of the Hong Kong Arts Development Council, Deputy Chairman of the Hong Kong Film Development Council and Chairman of the Asian Film Awards Academy and Chairman of Standing Commission on Civil Service Salaries and Conditions of Service. He is a graduate of the University of Hong Kong and obtained a Master in Public Administration degree from Harvard University, USA. He also studied a post graduate program at Oxford University, United Kingdom.

王英偉博士
總裁兼執行董事
金沙中國有限公司

王英偉博士於 2015 年 11 月加盟拉斯維加斯金沙集團股份有限公司之附屬公司 - 金沙中國有限公司，現出任總裁兼執行董事。其於房地產開發及建築業務等領域範疇擁有超過 40 年豐碩務實的管理及業務發展經驗，並曾擔任多間香港上市公司管理層要職。當中包括近年擔任新昌營造集團有限公司主席兼行政總裁一職。此外，王博士是香港基本法諮詢委員會委員、香港特別行政區籌備委員會及預備工作委員會委員；於 1997 年至 2012 年期間，連續 15 年獲選擔任中華人民共和國全國人民代表大會代表等。現任香港藝術發展局主席、香港電影發展局副主席、亞洲電影大獎學院主席和香港公務員薪俸及服務條件常務委員會主席。王博士畢業於香港大學，擁有美國哈佛大學公共管理碩士學位並於英國牛津大學修畢研究生課程。